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Goedenavond,

Ik heb weinig nieuws, maar wel relatief positief. Beter weinig goeds, dan veel slechts.
Hans zijn toestand is nog steeds stabiel, zijn bloedverlies gaat mondjesmaat omlaag.

De bloedingen die Hans heeft, zijn geen wonden maar, met name, de aanhechtingen en het weefsel daaromheen is
poreus. Dit is de reden dat de artsen operatief weinig kunnen verhelpen. Hans krijgt medicatie die genezing/stolling moet
versnellen.

Hans zijn linkerlong lijkt prima te functioneren.

Via Hans zijn eigen longarts hebben we te horen gekregen dat we zeer waarschijnlijk een zeer turbulente periode
tegemoet zullen gaan, waarbij Hans zijn toestand meermaals en plotsklaps zou kunnen omslaan. Afgelopen
nacht/ochtend is Hans zijn toestand echt heel kritiek geweest, maar vooralsnog zit hij weer op de goede weg.

Dat was het nieuws zover, maar ik heb nog wel een aantal antwoorden gekregen op de vragen die ik mijzelf stelde twee
mails geleden. Monique Terwijn is zo vriendelijk geweest om op haar werk enige research uit te voeren, waarvoor
oprechte dank. 
Met haar goedkeuring plaats ik hieronder haar email, met de nadruk erop dat Monique geen expert is. 

Hallo Michael,

Ik ben een vriendin van Hans en ik waardeer je informatie verstrekking enorm. Ik werk zelf als promovenda op de
afdeling hematologie (bloedleer) van het VUmc. Naar aanleiding van je vragen in je voorlaatste email ben ik gaan
informeren bij een van de zeer ervaren hematologen hier, die ook in Groningen bij transplantaties betrokken is geweest.

In principe zit er geen limiet aan het bloed wat je iemand kunt geven. Bovendien krijgt Hans ook de nodige medicijnen
die de afstoting van de longen zullen tegengaan, en ook dit werkt gunstig op het bloed wat hij krijgt. Tenzij er sprake is
van afstoting, zullen ze in Groningen volgens onze arts er alles aan doen om de rechterlong te behouden. Dit kan
betekenen dat de artsen Hans meerdere malen zullen moeten opereren om te proberen het bloeden te stoppen, maar dit
zijn dan relatief kleine ingrepen vergeleken met de transplantatie. Mocht het zo zijn dat de rechterlong wordt afgestoten,
dan kan iemand goed leven  met 1 long, maar dit is niet het streven van de artsen.

Ik ben zelf geen medicus, maar medisch bioloog.
Kijk zelf maar wat je wil doen met deze informatie, maar ik ben dus geen expert, ik heb net even kort met een expert
gesproken.

Succes en sterkte,

Monique

 

Monique Terwijn (PhD student)
Department of Hematology
VU university medical center

Tot zover en u weet: Als er nieuws is, hoort u van mij.

Michael van Wijk
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